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Z Á P I S N I C A 
z neplánovaného zasadnutia Mestského zastupiteľstva Vrútky,  

konaného dňa 02. 10. 2018  
 

 
Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny 
 

Neplánované zasadnutie MsZ so začiatkom o 13.02 hod. otvoril a viedol Ing. Miroslav Mazúr, 
primátor mesta. Privítal všetkých prítomných a požiadal ich, aby dodržiavali schválený Rokovací 
poriadok MsZ a aby vo svojich vystúpeniach používali konštruktívnu kritiku a správnu prezentáciu. 

Primátor mesta uviedol, že neplánované zasadnutie MsZ bolo zvolané na základe zákona        
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v zmysle §12 ods. 1 na žiadosť 5 poslancov MsZ o zvolanie zasadnutia mestského 
zastupiteľstva, aj na jeho žiadosť, ktorú prerokoval s poslancom Mgr. Doskočilom.  

Ospravedlnení – Ing. Krajčí, p. Gorcovský, p. Mažgút a za neskorší príchod Mgr. Francúzová, 
MA, skorší odchod (o 14:00 hod) – Thdr. Krivuš.  

Primátor mesta upozornil, že hlasovanie bude prebiehať zdvihnutím ruky poslancov, kým       
p. Mgr. Kolesár opraví hlasovacie zariadenie.  

Ďalej vyzval poslancov, aby sa prezentovali (8 poslancov) a skonštatoval, že MsZ je 
uznášaniaschopné.  

Primátor mesta určil pracovné predsedníctvo, zapisovateľku, overovateľov zápisnice a navrhol 
členov návrhovej komisie nasledovne: 
 
Pracovné predsedníctvo:   Ing. Miroslav Mazúr, primátor mesta 
     p. František Kurhajec, zástupca primátora mesta 
 
Zapisovateľka:   Ing. Anna Myslovičová, referát prvého kontaktu MsÚ Vrútky 
   
Overovatelia zápisnice:   p. František Kurhajec, I. overovateľ zápisnice 
     p. Martin Gašparík, II. overovateľ zápisnice 
 
Zloženie návrhovej komisie: Ing. Mgr. Anna Sviteková, predseda návrhovej komisie 
     Mgr. Ivan Doskočil, člen návrhovej komisie 
     Mgr. Mária Kevická, člen návrhovej komisi 
 
 Primátor mesta vyzval poslancov MsZ k hlasovaniu za návrh zloženia návrhovej komisie. 

 
HLASOVANIE č. 1 
Poslanci MsZ schválili zloženie návrhovej komisie.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 – p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                  
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil)  
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 13:04 hod. prišla do miestnosti  poslankyňa MsZ Mgr. Lenka Francúzová, MA a počet 
prítomných poslancov sa zvýšil na 9.  
 
Primátor mesta – informoval o novele zákona o obecnom zriadení, ktorá sa týka MsZ. Zmena 
spočíva v tom, že najskôr sa hlasuje o návrhu programu, ktorý bol zverejnený a následne o zmenách 
programu, taktiež je potrebná na zmenu nadpolovičná väčšina všetkých poslancov MsZ. (t.j. 7 
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poslancov).  
 
HLASOVANIE č. 2 
Poslanci MsZ schválili predložený návrh programu dnešného rokovania zasadnutia MsZ. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                  
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
 
Primátor mesta – Navrhol doplniť bod 3: „Rozpočtové opatrenie č. 5/2018“za bod 2: „Rozpočtové 
opatrenie č. 4/2018.  
Toto opatrenie sa týka havarijnej situácie na ZŠ Hany Zelinovej, ktorá vznikla 27.9.2018. V piatok 
28.9.2018 mal stretnutie s PaedDr. Demkovou, Ing. Komínovou ohľadom havarijnej situácie 
s kúrením v ZŠ H. Zelinovej.  
 
Primátor mesta upozornil, aby prešla uvedená zmena v programe rokovania neplánovaného 
zasadnutia MsZ, je potrená nadpolovičná väčšina všetkých poslancov MsZ (t.z. 7).  
 
Primátor mesta – vyzval poslancov MsZ na pripomienkovanie návrhu programu.  
 
HLASOVANIE č. 3 
Poslanci MsZ schválili zmenu v navrhovanom programe rokovania, a to doplniť bod: 
„Rozpočtové opatrenie č. 5/2018“ za bod 2 : „Rozpočtové opatrenie č. 4/2018.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                   
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
 
K bodu č. 1 
Prijatie návratných zdrojov financovania (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – na minulom MsZ, konanom dňa 11.9.2018 p. Ing. Komínová, vedúca finančného 
odboru uviedla dôvodovú správu a hlavný  kontrolór mesta predložil stanovisko.   
 
Ing. Komínová – na minulom MsZ bolo prezentované, kvôli čomu sa pristúpilo k tejto alternatíve 
prijatia úveru na dofinancovanie rekonštrukcie MŠ Francúzskych partizánov, Vrútky. Prešlo to 
komisiami. Komisiou bola vyhodnotená ponuka, ktorá bola najlepšia. Vyhrala VÚB, a.s. V prílohe 
sú rozpísané všetky špecifické podmienky, na základe ktorých sa berú úvery. Oba úvery – ručenie 
zmenkou. Jedná sa o 2 úverové zmluvy. Mesto najprv musí celú túto rekonštrukciu zafinancovať a 
až potom následne to bude preplatené z eurofondov + 2. časť – prác naviac – komisionálne sa 
odsúhlasilo.  
Stanovisko hl. kontrolóra bolo odprezentované na minulom MsZ.  
Je potrebné v zmysle zákona č. 523/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov, aby Mesto spĺňalo podmienky na prijatie návratných zdrojov 
financovania.   
 
HLASOVANIE č. 4 
Poslanci MsZ 
I. schválili 
a súhlasili s prijatím  termínovaného úveru v čiastke 311 885,-€ 
účel úveru: financovanie projektu- NFP „Zvýšenie kapacity Materskej škôlky Fr. partizánov 
Vrútky v zmysle zmluvy č. 950/2018/UZ. 
II. schválili 
a súhlasili so zabezpečením termínovaného úveru podľa zmluvy č. 950/2018/UZ vo forme 
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vystavenia Blankozmenky dlžníka a podpísania Dohody o vyplňovacom práve 
k blankozmenke uzatvorenej medzi dlžníkom a veriteľom. 
III. schválili  
a súhlasili s prijatím termínovaného úveru v čiastke 120 000,-€ 
účel úveru: financovanie neoprávnených výdavkov projektu „Zvýšenie kapacity Materskej 
škôlky Fr. partizánov Vrútky v zmysle zmluvy č. 949/2018/UZ. 
IV. schválili 
a súhlasili so zabezpečením termínovaného úveru podľa zmluvy č.949/2018/UZ vo forme 
vystavenia Blankozmenky dlžníka a podpísania Dohody o vyplňovacom práve 
k blankozmenke uzatvorenej medzi dlžníkom a veriteľom. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                   
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
 
K bodu č. 2 
Rozpočtové opatrenie č. 4/2018 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Komínová – toto rozpočtové opatrenie nadväzuje na prijatie úveru. Je potrebné dokladovať aj 
banke, že uvedené finančné prostriedky budú zapracované do rozpočtu mesta, či už na strane 
príjmov alebo výdavkov.  
 
HLASOVANIE č. 5 
Poslanci MsZ schválili rozpočtové opatrenie č. 4/2018. 
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                  
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
 
K bodu č. 3 
Rozpočtové opatrenie č. 5/2018 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – informoval o havarijnej situácii na ZŠ. Hany Zelinovej, ktorá vznikla 27.9.2018.  
Po spustení kúrenia na ZŠ H. Zelinovej došlo k zaneseniu a znefunkčneniu čerpadla, ktoré rozvádza 
teplú úžitkovú vodu po radiátoroch. Bol zavolaný technik, ktorý montoval na škole toto čerpadlo. 
Mysleli sme, že je to elektronická závada. Chceli by sme si uplatniť záručný servis a záručné 
podmienky. Po príchode a demontáži čerpadla technik zistil, že potrubie je  zanesené kalom 
z potrubia, ktorý bol v jednotlivých rozvodoch. Po odskúšaní sa zistilo, že čerpadlo 
z elektronického aspektu je v poriadku. Lopatky a mechanické rozvádzanie teplej vody nie je 
možné.  
Najbližší servis, ktorý bol schopný opraviť čerpadlo a bol k dispozícii, sme  našli v Púchove, kam 
sme obratom čerpadlo doručili. V dnešných hodinách je rozobraté. Okolo 13:00 hod. by sme mali 
vedieť ďalšie podrobnosti. Dnes alebo zajtra bude čerpadlo donesené a namontované do systému.  
Po odbornej konzultácii s firmami, nám bolo doporučené, aby sme opravené a sfunkčnené čerpadlo 
nemontovali bez toho, aby sme zabezpečili vyčistenie systému rozvodu tejto teplej úžitkovej vody.  
Bolo oslovených 6 firiem, ktoré sa venujú systému čistenia.  
Existujú 2 typy čistenia:  

1. Chemické čistenie je založené na tom, že sa pridá do rozvodu nejaká zlúčenina, ktorá sa 
rozmieša s vodou, ktorá rozvádza teplo a postupným pôsobením chemických látok sa  
eliminuje kal. Vytvára sa jemná emulzia, ktorú zachytáva sitko a postupným čistením by 
bolo možné toto  v plnej prevádzke ZŠ H. Zelinovej odstraňovať.  

2. Spôsob čistenia -preplach, ktorý je efektívnejší a hlavne rýchlejší, je založený, na tom, že sa 
vytvorí tzv. „baipas“ na tomto potrubí a jednotlivé vetvy sa postupne preplachujú iným 
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veľmi výkonným čerpadlom. Tento systém sa postupne po jednotlivých vetvách vyčistí a až 
do vyčisteného systému sa potom zapojí toto opravené čerpadlo.  

Predpokladaná cena tohto čistenia je čiastka – 10 tis €. (Táto suma - strop). V sume je zahrnutá aj 
oprava čerpadla. Nemusí to byť táto čiastka, pretože dostávame ponuky od 5 000,-€ do 8500,-€ bez 
DPH. Na základe výberového konania a obhliadky zástupcov jednotlivých firiem rozhodneme, 
ktorý systém čistenia vyberieme. Nestojí to 10 tis €. Počíta sa aj s rezervou v rozpočte, keby to 
náhodou bolo až 10 tis. €, aby to nemuseli poslanci MsZ znova schvaľovať. Na najbližšom MsZ, 
ktoré sa bude konať 23.10.2018, vás presne budeme informovať o tej čiastke, ktorá bola vyplatená 
a ako sa oprava zrealizovala.  
 
Ing. Komínová – mechanizmus uvoľňovania finančných prostriedkov z akýchkoľvek fondov, 
spočíva v tom, že nie je možnosť, že by poslanci MsZ schválili uznesenie do 10 tis. Zákon to 
nepripúšťa. Musí byť pevná čiastka. Postup je taký, že napr. sa vysúťaží dodávka za 8500,- €. Len 
taká čiastka je potom na základe fakturácie prevzatia prác z fondu prevedená a zapojená do 
rozpočtu mesta. Nie je možné, aby sa 8500,-€ využilo na daný účel a zvyšných 1500,-€  použije 
Mesto na niečo iné. To sa nestane. Kontroluje to kontrolór a audítori. Z rozpočtu mesta môžu byť 
uvoľnené finančné prostriedky len na základe skutočnej faktúry, ktorá kryje skutočné výkony. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – teraz je bezpredmetné, koľko havária bude stáť. Chcela by vedieť, kto je za 
tento stav zodpovedný. Prečo sa pokazilo čerpadlo, ktoré bolo dodané v októbri 2017. Ako bola 
robená revízia kúrenia, revízia kotolne? Určite chce stanovisko od hlavného kontrolóra – kto je      
za daný stav zodpovedný – kto má na starosti kúrenie v ZŠ H. Zelinovej.  
 
p. Kurhajec – stotožňuje sa s názorom p. poslankyne Ing. Mgr. Svitekovej. Sedel s revíznym 
technikom p. Mikulom pred týmto zastupiteľstvom a spýtal sa ho, že ako je možné, že čerpadlo, 
ktoré nemá ani jeden rok, odíde mechanická časť, čiže lopatky. Odpoveď od p. Mikulu znela, že je 
to spôsobené zlou technológiou namontovania čerpadla. Z radiátorov sa odlupujú čiastky – kal. 
Tieto čiastočky môžu zapríčiniť zadrhnutie a upchatie lopatiek. Je povinnosť namontovať chrániče- 
filtre, aby sa tieto nečistoty nedostali dnu do čerpadla. Cez leto bolo potrebné vyskúšať tieto veci, 
aby sme boli pripravení na zimu.  
Nebolo možné nájsť firmu v Martine, tak preto sa našla firma v Púchove, kde opravili čerpadlo do 2 
dní.  
Treba sa rozhodnúť pre najlepšie riešenie. Lebo za týždeň sa to môže stať znova, upchajú sa znova 
lopatky. Do 2 týždňov to nikto nevyčistí. Treba sa zamyslieť, či pred namontovaním čerpadla sa 
nedajú filtre, aby zamedzili kalu, lebo z radiátorov sa to odlupuje.  
 
Ing. Kramár - mechanický filter na zachytávanie hrubých nečistôt je namontovaný. Keď sa 
rozobralo čerpadlo, tak sa pri fotkách zistilo, že čerpadlo je zanesené jemným kalom ako vazelína – 
niečo, čo je veľmi jemnučké a cez ten filter to prejde. Môže to prirovnať, ako keby vo vode bola 
rozpustená sadza.  Lopatky nie sú poškodené. Elektronická časť funguje. Čo je príčinou, je len 
dedukcia. My sme riešili stav, s ktorým prišla p. riaditeľka PaedDr. Demková – spolu s Mgr. 
Pullmannom a  p. primátorom. Škola je samostatný právny subjekt a nikto z nás nekontroluje, aké 
aktivity a čo všetko škola robí.  
Problém vidí v tom, že došlo na 1. poschodí k výmene niektorých radiátorov. 1. otázku, ktorú 
položil školníkovi bola, či výmenu radiátorov robili svojpomocne. Odpoveď znela, že si objednali  
kúrenársku firmu, ktorá im vymenila niekoľko kusov radiátorov. 2. otázku mal - Aký bol použitý 
technologický postup? Má táto firma poistku? Mal byť spravený preplach a presvedčiť sa, v akom 
systéme to funguje. Toto môže byť príčina, prečo sa radiátory vymenili. Nevyskúšalo sa kúrenie 
a po mesiaci sa ochladilo počasie. Školník zapol kúrenie. Čerpadlo išlo – nešlo...Zvýšil obrátky. 
Vyhodilo poistky. Hľadal príčinu. Toto je vec známa nám, na základe ktorej sme konali.  
Kým nebude vyčistené čerpadlo, tak ho nebudeme dávať do systému.  
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Čo sa týka vyčistenia čerpadla – vyčistenie systému – všetkých vetiev - bude to trvať cca 3-5 dní. 5 
dní je vrchná hranica. T. z. – Sú tam zarátané už dopravné náklady a všetko s tým spojené. Ak sa 
napr. rozhodneme pre preplach, v pondelok 8.10. 2018 môžu byť obhliadky celého systému. V ten 
istý deň môže odísť objednávka. 9.-10. 10. 2018 môže nastúpiť vybraná firma a 13.10.2018 môže 
byť potrubie čisté.  
V prípade čistenia chémiou – ide to za plného chodu kúrenia za plnej prevádzky ZŠ H. Zelinovej. 
Nie je potrebné žiadne odpájanie, ale vloží sa chémia podľa vypočítaného objemu vody v kúrení – 
t.j. cca 5500 l podľa prepočtov.  
 
p. Kurhajec – po skončení vykurovacieho obdobia, treba spraviť revíziu kotla. Navrhuje 
prepláchnuť čerpadlo po vykurovacom období. To je jedna vec. Druhá vec – je 5500 l vody – veľký 
objem vody. Treba zvážiť do budúcna – zimnú údržbu zameranú na čerpadlá.   
 
ThDr. Krivuš – osobne si nemyslí, že to bude mať efekt, to bude len chvíľková záležitosť. O rok sa 
môže stať to isté znova. Je toho názoru, že porucha nebola spôsobená tým, že sa vymenili radiátory. 
Je to investícia na 1 rok. Môže sa to zopakovať o rok, a bude to stratená investícia. Je proti tomu, 
aby sa to len vyčistilo, chce, aby sa spravila celá vetva a vymenili sa všetky radiátory. Možno celá 
rekonštrukcia bude stáť 10 tis. € alebo o 3 tis. € viac. Podotkol, že je nepochopiteľné, že sa niečo 
také stalo v 34. týždni. Dobre je, že sa to nestalo v zime. Nerobme čiastkové riešenia ale systémové. 
 
Primátor mesta – čo navrhuješ p. poslanec ThDr. Krivuš?  
 
ThDr. Krivuš  – navrhuje, aby sa spravil rozpočet, koľko by stála výmena všetkých radiátorov v ZŠ 
H. Zelinovej.  
 
Ing. Kramár – to je 220 ks radiátorov po jednotlivých vetvách. My budeme čistiť všetky radiátory. 
Ak by sme išli do toho, že by sa vymieňali všetky radiátory, potom je to otázka na školstvo. Myslí 
si, že najlepšie riešenie je preplach, ktorý bude trvať 3-5 dní.  
Tak ako povedal p. poslanec Mgr. Doskočil, toto je riešenie havarijného stavu a nie ďalšieho 
systematického riešenia výmeny radiátorov. 
Školník ZŠ H. Zelinovej povedal, že minulý rok nebol problém s kúrením. Naopak oveľa viac 
problémov s kúrením bolo na ZŠ M. R. Štefánika. Škola musí fungovať. Je to na zváženie. Návrh 
zo strany mesta je.  
 
Mgr. Doskočil  – toto je riešenie len havarijného stavu a nie ďalšieho systematického riešenia 
výmeny radiátorov. 
 
p. Kurhajec – prikláňa sa k názoru p. poslanca ThDr. Krivuša. Je to riešenie dočasné, môže sa to 
zopakovať o 3 mesiace. V lete sa rieši, či je funkčné kúrenie. Za to kúrenie v škole nesie niekto 
zodpovednosť. Teraz treba riešiť havarijný stav.  
 
Ing. Mgr. Sviteková – Ide o haváriu a treba to riešiť. Nikto z nás nie je odborník na kúrenie. 
Navrhuje schváliť uznesenia k tomuto bodu. Treba zistiť všetky možnosti – na úrade. V prípade 
nejakých zmien sa na MsZ, ktoré sa bude konať dňa 23.10.2018 – sa môže preschváliť. 
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HLASOVANIE č. 6 
Poslanci MsZ 
I. schválili 
použitie prostriedkov rezervného fondu na odstránenie havarijného stavu majetku mesta -
vykurovacej sústavy ZŠ Hany Zelinovej v čiastke 10 000,-€. 
II. schválili 
rozpočtové opatrenie č. 5/2018.  
(za 9/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 9 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                   
p. Kurhajec, p. Kuric, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
 
K bodu č. 4 
Operačný plán zimnej údržby mesta v období rokov 2018 – 2019 (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – ako každý rok aj tento rok sa schvaľuje operačný plán zimnej údržby mesta            
na obdobie 2018 - 2019. Zimná údržba sa oficiálne začína 15. 11.  2018 a končí 15.3.2019.  
Už roky ju realizujeme podľa harmonogramu vo vlastnej réžii. Máme tam nejaké zlepšenia aj 
zistené nedostatky, ktoré sa snažíme operatívne riešiť a zapracovať do ďalších povinností 
a podmienok riešenia problému zimnej údržby ako takého. Máme vytypované cesty, ktoré sú 
rozdelené do jednotlivých kategórii. Máme aj vyznačené cesty, ktoré sa neudržiavajú v zime.  
Zmena nastala v zložení operačného štábu, kde bol doplnený p. Mgr. Pullmann ako člen štábu        
do nepretržitej dispečerskej služby. Ďalšia zmena v technike oproti minulému roku - Podarilo sa 
nám dokúpiť jeden pluh, s ktorým je možné odhŕňať chodníky. Tento pluh je doplnkové zariadenie 
ku UMC vozidlu. Operačný plán zimnej údržby bol prerokovaný na spoločnej stavebno - finančnej 
komisii.  
 
HLASOVANIE č. 7 
Poslanci MsZ schválili Operačný plán zimnej údržby mestských komunikácií mesta Vrútky 
na zimné obdobie rokov 2018/2019. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                  
p. Kurhajec, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
(nehlasoval 1 – p. Kuric) 
 
K bodu č. 5 
Rozšírenie predmetov podnikania mesta Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár  – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu, ktorú spracoval spolu                                   
s p. Ing. Komínovou. Vychádzali sme zo záväzného stanoviska MsZ, konaného dňa 24.4.2018. 
MsZ na svojom rokovaní dňa 24.04.2018 uznesením č.24/2018 schválilo predaj obchodnej 
spoločnosti MPS Vrútky s.r.o. a uskutočnenie s tým súvisiacich krokov uvedených v dôvodovej 
správe. Na základe prechodu správy mestských bytov a postupne aj ďalších činností priamo pod 
správu mesta je potrebné tieto zmeny premietnuť aj do živnostenského listu mesta Vrútky.  
Jedná sa o voľné živnosti v nasledovnom rozsahu:  

1. Podnikanie v oblasti nakladania s iným ako nebezpečným odpadom. 
2. Prenájom nehnuteľností spojený s poskytovaním iných než základných služieb spojených 

s prenájmom.  
3. Správa a údržba bytového a nebytového fondu v rozsahu voľných živností.  

Schválenie tohto uznesenia je podmienka, aby JUDr. Zboja mohol požiadať o rozšírenie živnosti 
mesta Vrútky. 
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HLASOVANIE č. 8 
Poslanci MsZ  schválili rozšírenie predmetov podnikania Mesta Vrútky, Námestie S. Zachara 
4, 038 61 Vrútky, IČO: 00 647 209, o: 
- Podnikanie v oblasti nakladania s iným ako nebezpečným odpadom, 
- Prenájom nehnuteľností spojený s poskytovaním iných než základných služieb spojených      
s prenájmom  
-Správa a údržba bytového a nebytového fondu v rozsahu voľných živností.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, ThDr. Krivuš,                   
p. Kurhajec, Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA)  
(nehlasoval 1 – p. Kuric) 
 
Poznámka zapisovateľky:   
O 14:00 hod. odišiel z miestnosti  poslanec MsZ ThDr. Marián Krivuš a počet prítomných 
poslancov sa znížil na 8.  
 
K bodu č. 6 
Komplexné zhodnotenie volebného programu primátora mesta a poslaneckého zboru              
na obdobie rokov 2014 – 2018 Vrútky (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – je to obligatórny bod, ktorý sa dáva každé 4 roky pri skončení funkčného 
obdobia primátora mesta a poslaneckého zboru.  
Čo sa týka prvého bodu: Riešiť financovanie mestskej autobusovej hromadnej dopravy s Mestom 
Martin a vedením SAD s cieľom znížiť straty vo verejnom záujme. - Pre Vrútky to znamená zníženie 
straty o 3,525 % len do konca roka 2018. Pôvodný plán bol, že to malo byť nastálo. Mal stretnutie 
s viceprimátorom mesta Martin a p. Kašubom. Bude ešte rokovať s p. Ing. Malíkom a s                   
p. Kašubom.  
Odvodnenie dažďových vôd – teraz sa robilo na strednej časti pri 2.zastávke. 
Do bodu územného plánu sa dopíše, že bol ukončený územný plán  zóny centra mesta Vrútky.  
Na záver sa dopíše, čo sa urobilo navyše. Ešte sa tam doplní výstavba chodníka na Karvaša 
a Bláhovca od  Ul. Poľná po Ul. Smreková v dĺžke cca 330 m. 
 
Ing. Mgr. Sviteková – čo sa týka SAD-ky, vedela od začiatku, že pre mesto Vrútky,  platí zníženie 
straty o 3,525 %. len do konca roka 2018. Chcela by sa spýtať, v akom stave je projekt – komstéry.   
 
Primátor mesta – projekt kompostéry bol úspešný. P. Majda a p. Gorilák museli niečo v žiadosti 
prepracovať kvôli zlému dátumu dodávky.  
 
Mgr. Gorilák – dostali sme príspevok z príslušného ministerstva. Dotácia bola pridelená. Zmluva 
na nákup kompostérov bola podpísaná s nitrianskou firmou a bola zverejnená na webe. V roku 2017 
sa robilo cez elektronický kontraktačný systém VO. Problém bol v tom, že termín dodávky 
kompostérov bol na jar 2018, ale vyrozumenie od ministerstva, že sme boli úspešní, nám oznámili 
až o 3 mesiace, a to po ukončení platnosti zmluvy. Na základe tohto, sa stala zmluva neúčinná.  
Musí sa nanovo realizovať VO a vysúťažiť nová firma.  
 
Mgr. Kevická  – chcela by sa spýtať na Mestskú občiansku poriadkovú službu - MOPS? V akom je 
to stave? Ako sa to prevádzkuje?  
 
Primátor mesta – sú to 2 ľudia (p. Holub a p. Argay). Pomáhajú rómskym deťom, dospelým 
s rôznymi žiadosťami. Spolupracujú s p. Petržilom a p. Válekovou. Situácia na základe MOPS sa 
zlepšila. Samozrejme stále sú nejaké problémy, keď sú výplaty. Jedná sa o poradenstvo, 
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vzdelávanie, sociálne veci, školskú dochádzku, pomoc deťom pri prechode pre chodcov                  
na Ul. M. R. Štefánika (do školy). Predstavuje to pomoc pre Rómov. 
 
Ing. Kramár – Druhá osoba je p. Argay, je to zamestnanec, ktorý prišiel z verejného sektoru. 
Z rómskej komunity bol vybraný p. Holub. Činnosť je podrobne rozpísaná v materiáli.  
Prichádza s nimi do kontaktu len v určitých činnostiach – napr. udržovanie poriadku (fyzicky 
v komunite).  
Robia doprovod deťom do školy a preberajú ich po skončení vyučovania a zavadzajú ich naspäť      
do bydliska. Snažia sa riešiť veci ako napr. - nájdenie čiernej skládky. Pokiaľ je rómska komunita,   
ochotná spolupracovať – našu súčinnosť im poskytujeme. Dokázali sme zabezpečiť 2 kamery, ktoré 
snímajú Kafendovu ulicu. Prvý výsledok – na základe ŠPZ sme vedeli identifikovať auto, ktoré 
doviezlo určitý materiál a vedeli sme vyvodiť dôsledky.  
P. Argay a p. Holub sú ústretoví aj voči iným aktivitám. MOPS plní účel, na ktorý bola zriadená.  
Nie je to ideálne, ale je to lepšie v porovnaní, keď MOPS začínala v novembri roku 2017.  
 
HLASOVANIE č. 9 
Poslanci MsZ  zobrali na vedomie Komplexné zhodnotenie volebného programu primátora 
mesta a poslaneckého zboru na obdobie rokov 2014 – 2018. 
(za 7/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 1) 
(za 7 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, p. Kurhajec, p. Kuric, 
Mgr. Doskočil) 
(nehlasovala 1 – Mgr. Francúzová, MA) 
 
K bodu č. 7 
Správa o výsledku kontrol hlavného kontrolóra mesta Vrútky za ostatné obdobie (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Hlavný kontrolór mesta – táto správa bola pripravená na MsZ,  konaného dňa 11.9.2018. Bolo 
vykonaných 8 kontrol. Z toho 3 kontroly na základe plánu kontrolnej činnosti a 4 kontroly              
na základe uznesenia.  

• 3 kontroly – na základe uznesenia č. 62/2015, kde po každom mesiaci spracúva správu 
a kontroluje, či je to v súlade s rozpočtom a predkladá na informáciu pre poslanecký zbor.  

• 1 kontrola  bola vykonaná na základe trvalého  uznesenia – plnenie uznesení. 
• 1kontrola bola vykonaná - na zákl. iných zákonných ustanovení – tak ako ukladá zákon        
č. 583 o obecnom zriadení. Jednalo sa o preverenie a kontrolu prijatia úveru podľa zákona    
č. 583 o obecnom zriadení. Bolo vypracované stanovisko, ktoré poslanci MsZ dňa 11.9.2018 
vzali na vedomie.  

Pri kontrole príjmov a výdavkov boli kontrolované mimorozpočtové peňažné fondy. Aj tie 
výdavky, ktoré boli schválené z RF, sú tu zapracované. Boli odkontrolované. Nedošlo ani v jednom 
prípade k prekročeniu schválenej finančnej čiastky, ale v niektorých prípadoch sú výdavky nižšie. 
Neboli splnené stropné sumy. Nový zostatok RF je v správe uvedený. Diaľničný fond bol taktiež 
odkontrolovaný, z ktorého nebolo čerpané. Aj sociálny fond bol odkontrolovaný. 
A stav záväzkov k  30.6. 2018 - boli len krátkodobé záväzky.  
Uviedol odporúčania z každej kontroly. Toto následne kontroluje pri kontrolách, ktoré vykonáva po 
vykonaných kontrolách.  
 
HLASOVANIE č. 10 
Poslanci MsZ  zobrali na vedomie Správu o výsledkoch kontrol hlavného kontrolóra mesta za 
ostatné obdobie od 07.06.2018 do 04.09.2018.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, p. Kurhajec, p. Kuric, 
Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA) 
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K bodu č. 8 
Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Vrútky na roky 2018 - 2022 (tvorí prílohu 
zápisnice)  
 
Primátor mesta – k tomuto bodu je uvedená dôvodová správa. Komunitný plán spracovali            
p. vedúca odboru služieb p. Ing. Mgr. Rišianová a pracovníci: p. Váleková, p. Petržilková,                 
p. Petržilka. Na základe novely zákona o sociálnych službách musel byť komunitný plán 
prepracovaný. Plán je hotový na roky 2018 – 2022.  Je to otvorený materiál.  Môže sa kedykoľvek 
dopracovať. Hlavný princíp spočíva v tom, že je nutné, aby ho Mesto malo, v prípade čerpania 
dotácií a príspevkov z EÚ zo štrukturálnych fondov.  
 
HLASOVANIE č. 11 
Poslanci MsZ  schválili  
v zmysle § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení a           
v súlade s § 83 zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách v platnom znení a doplnení 
zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní v platnom znení Komunitný plán 
sociálnych služieb mesta Vrútky na roky 2018-2022.  
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, p. Kurhajec, p. Kuric, 
Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA) 
 
K bodu č. 9 
Odpredaj nehnuteľností – pozemkov mesta Vrútky v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. §9a 
odstavec 8 písmena e – p. Ivančová (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Primátor mesta – informoval, že pozemok sa nachádza blízko RD. P. Ivančová nemá prístup 
z verejnej komunikácie. Mesto tento pozemok nepoužíva a je prebytočný. Upozorňuje, že               
na schválenie je potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov – t.z. 8 poslancov.  
 
Ing. Mgr. Sviteková – bod bol prerokovaný na stavebnej aj finančnej komisii. Nebol predtým 
spravený geometrický plán. Jedná sa o pozemok na Karvaša a Bláhovca vedľa RD. Po 
konzultáciách s odborom výstavby a životného prostredia bol geometrický plán spravený tak, aby 
ostal pozemok vhodný na rozšírenie miestnej komunikácie, ak to v budúcnosti bude potrebné. 
Obidve komisie odporúčajú schváliť.  
 
HLASOVANIE č. 12 
Poslanci MsZ   
I. prerokovali 
návrh realizácie prevodu nehnuteľného majetku podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 
Zb. v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný 
súhlas 3/5 všetkých poslancov. 
II. schválili 
návrh na predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve Mesta Vrútky podľa § 9a ods. 8 písm. 
e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný súhlas 3/5 všetkých poslancov, a to: 
novovytvorený pozemok p. č. KN C 3474/7, trvalé trávnaté porasty o výmere 114 m2,  tak ako 
je to zapísané na liste vlastníctva č. 1876 na Okresnom úrade v Martine, katastrálnom odbore, 
a ktorého výmera bola zmenená geometrickým plánom č. 244/2017, vyhotovenom                  
Bc. Róbertom Lettrichom, Horné Rakovce 12, Turčianske Teplice, ktorý sa nachádza v 
katastrálnom území Vrútky, za predajnú cenu 7,00 € za m2 v prospech p. Monika Ivančová,  
rod. Novinská.  
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Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok bezprostredne súvisí s 
pozemkom, ktorý je vo vlastníctve žiadateľky a slúži ako prístup k pozemku a rodinnému 
domu, ktorého je vlastníčkou. Mesto pozemok dlhodobo nevyužíva a je prebytočným 
majetkom mesta. 
III. schválili 
predaj majetku mesta Vrútky ako prípad hodný osobitného zreteľa, na ktorý je potrebný 
súhlas 3/5 všetkých poslancov,  a to:  
novovytvorený pozemok p. č. KN C 3474/7, trvalé trávnaté porasty o výmere 114 m2,  tak ako 
je to zapísané na liste vlastníctva č. 1876 na Okresnom úrade v Martine, katastrálnom odbore, 
a ktorého výmera bola zmenená geometrickým plánom č. 244/2017, vyhotovenom                  
Bc. Róbertom Lettrichom, Horné Rakovce 12, Turčianske Teplice, ktorý sa nachádza v 
katastrálnom území Vrútky, za predajnú cenu 7,00 € za m2 v prospech p. Monika Ivančová,  
rod. Novinská.  
Dôvodom prípadu hodného osobitného zreteľa je, že pozemok bezprostredne súvisí                  
s pozemkom, ktorý je vo vlastníctve žiadateľky a slúži ako prístup k pozemku a rodinnému 
domu, ktorého je vlastníčkou. Mesto pozemok dlhodobo nevyužíva a je prebytočným 
majetkom mesta. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, p. Kurhajec, p. Kuric, 
Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA) 
 
K bodu č. 10 
Nákup mulčovacieho zariadenia – prídavného  ramena (tvorí prílohu zápisnice)  
 
Ing. Kramár – k tomuto bodu uviedol dôvodovú správu. S týmto materiálom boli oboznámení 
jednotliví poslanci MsZ na spoločnej stavebno – finančnej komisii. Boli im odprezentované dôvody 
a výhody zakúpenia tohto dodatkového zariadenia na náš traktor (vyžínania, úpravy v ťažko 
dostupných terénoch). Efektívnosť využitia tohto zariadenia – hlavne v častiach, ktoré nám veľmi 
veľa času zaberajú, keď to robia kosci. V dôvodovej správe sú zhodnotené finančné náklady 
a návratnosť. Niektoré veci ohľadom finančnej návratnosti prekonzultoval aj s p. viceprimátorom    
p. Kurhajcom.  
Je to zariadenie, ktoré môže byť uhradené z účelovo viazaných prostriedkov z diaľničných peňazí. 
Zatiaľ máme len odhadnutú cenu, pretože zatiaľ si robíme prieskum. Obhliadky – v Hornej Štubni, 
Slovenská správa ciest. P. Janík nám poskytol obhliadku priamo tohto mulčovacieho zariadenia pri 
aktívnej činnosti. Pripravujeme sa na VO, ktoré bude v súlade so zákonom č. 343/2005 o verejnom 
obstarávaní. Je potrebné toto uznesenie, aby sme mohli pokračovať ďalej.  
 
HLASOVANIE č. 13 
Poslanci MsZ   
I. zobrali na vedomie  
predložený materiál Nákup mulčovacieho zariadenia – prídavného  ramena. 
II. súhlasili 
s obstaraním mulčovacieho zariadenia (ramena) formou verejného obstarania. 
III. súhlasili 
s použitím prostriedkov diaľničného fondu na zakúpenie mulčovacieho zariadenia. 
(za 8/ proti 0/ zdržalo sa 0/nehlasovalo 0) 
(za 8 - p. Blahušiaková, p. Gašparík, Ing. Mgr. Sviteková, Mgr. Kevická, p. Kurhajec, p. Kuric, 
Mgr. Doskočil, Mgr. Francúzová, MA) 
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K bodu č. 11 
Záver  
 
Primátor mesta – informoval, že dňa 26.10.2018 riešil podnet – „prešetrenie verejnej obchodnej 
súťaže na stavbu nájomných bytov v Meste Vrútky“ na Úrade verejného obstarávania v Bratislave 
spolu s JUDr. Zbojom a s Ing. Mgr. Rišianovou. Na druhý deň prejednával danú vec s konateľom 
spoločnosti Roko Slovakia, s.r.o. s p. Ing. Romanom Götzlom, spolu s JUDr. Zbojom. Na najbližšiu 
pracovnú poradu, plánovanú na 16.10.2018 bude materiál pripravený ohľadom riešenia danej 
situácie.   
 
 
 
Primátor mesta – o 14:23  hod ukončil dnešné neplánované zasadnutie MsZ a poďakoval 
prítomným za pozornosť.  
 
 
Zapísala: Ing. Anna Myslovičová, referát prvého kontaktu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  p. František Kurhajec                        p. Martin Gašparík 
I. overovateľ zápisnice            II. overovateľ zápisnice  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                Ing. Miroslav Mazúr  
                       primátor mesta 


